
Inspraak videoboodschap, dhr. C. Scheffers, voorzitter RV de Waal en anderen.  

Uitgeschreven tekst. 

Dames en heren, leden van de Raad, wethouder Vergunst, goedenavond, 

Ik ben Cor Scheffers, voorzitter van de roeivereniging de Waal en in dit tenue heb ik de clubkleuren en de kleuren 
van Nijmegen.  

Het bestemmingsplan ruimte voor de Waal, raakt ons zeer diep in het voortbestaan van de vereniging. Wij zijn niet 
meegenomen in dit plan, maar ondanks verzoeken zijn wij niet in dit plan gekend. Alle deskundigen, maar dan ook 
alle deskundigen, zijn het er honderd procent over eens dat een drijvende loods voor een roeivereniging in 
Nijmegen absoluut een noodzaak is. U heeft onze zienswijze, u heeft onze inspraaknotitie, maar ik geef eerst het 
woord aan enkele van onze leden. 

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 

Beste leden van de Nijmeegse Raad, 

Toen in 2011 naar Nijmegen verhuisde was de afwezigheid van een roeivereniging voor iemand die al vanaf zijn 
twaalfde roeit een groot gemis. In 2012 kwam ik in contact met een groepje roeiliefhebbers en sloot ik aan, bij wat 
later bleek mijn eerste bestuursvergadering. Op de tafel lagen schetsen van de toen nog nevengeul. We mijmerden 
over de toekomst onder de markante Waalbrug. En jarenlang hebben we ons voorbereid over onze intrek in het 
Watersportcentrum. Tekeningen tot de indeling van de loods lagen klaar. In 2018 kwam er duidelijkheid over de 
kosten om het Bastion te trekken. Deze bleken een drievoud van de in Nederland gangbare huisvestingskosten 
voor een roeivereniging te zijn. De keuze tekenen of niet meedoen was aan ons en u kent de uitkomst. Het was als 
het kiezen voor een duur huurhuis en te accepteren dat er geen geld overbleef voor meubels. Zo wil niemand 
verhuizen. Het Bastion onder de voorwaarden van de gemeente had het einde voor onze roeiverenging betekend. 
We vragen uw medewerking om ons roeien mogelijk te maken.  

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 

Ik ben Simone Pulles, 

Ik ben enthousiast roeier en ben tevens drie jaar lang bestuurslid geweest bij de roeivereniging de Waal. Ik geniet 
enorm van het roeien bij deze roeivereniging. Behalve als het gaat om die ellendige watertoegang. Een drijvende 
botenloods is naar mijn idee een absolute voorwaarde voor een stad die in haar stadsbegroting inclusief en 
levenslang sporten nastreeft. Dit heb ik ervaren tijdens mijn deelname aan het Nederlandse KIKA-roeiteam. Al 
roeiend door het stroomgebied van de Rijn en de IJssel heb ik gezien dat door de drijvende botenloodsen bij de 
roeiverenigingen in Deventer, Arnhem en Zutphen, deze verenigingen geen last hebben van schommelende 
waterstanden. Als een dergelijke oplossing er niet komt voor de roeivereniging de Waal, zullen de cijfers uitwijzen 
dat 25% van het ledenbestand zullen afhaken. Ook jongeren en studentengastroeiers die bij ons getraind hebben 
ruiterlijk toegegeven dat de watertoegang zeer belemmerend is maar ook gevaarlijk. Mijn advies aan de gemeente 
is, ga eens kijken hoe de roeiverenigingen van de Hanzesteden het geregeld hebben, zodat niet alleen ik maar ook 
veel andere mensen in maar ook in de omgeving van Nijmegen levenslang kunnen roeien.  

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 

Mijn naam is Bregje Groothuis en ik ben een van de jongerenleden die de RV de Waal kent. Ik ben ongeveer zes jaar 
geleden als studente met roeien begonnen bij Phocas. Sinds 2 jaar roei ik bij RV de Waal, nog steeds erg fanatiek 



wat ook erg in trek is bij de jongere generaties. Nu heb ik drie jaar geleden energiek en met resultaat ook de 
jeugdgroei tot 18 jaar opgezet. Roeien is geschikt voor mensen van 12 tot 90 jaar, het is namelijk een sport waar je 
weinig blessures van krijgt. Sinds ik weg ben bij Phocas merk ik pas wat een gemis een drijvende loods is. De 
watertoegang zorgt momenteel voor akelige situaties. Zelf ben ik nog jong en fit en ik vind het al een uitdaging om 
een boot zonder ongelukken in het water te leggen. Helemaal wanneer het water heel hoog is of juist heel laag. Dat 
hoor ik ook bij meerdere studentenroeiers die bij ons komen trainen. Er zijn hierbij al meerdere mensen door hun 
rug gegaan. Zonder een drijvende botenloods schieten de Nijmeegse ambities van een inclusieve watersport haar 
doel voorbij. Dus ik hoop dat wij kunnen rekenen op uw steun.  

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 

Geacht college, 

Mijn naam is Henk Postema. Ik ben zo’n zeven jaar lid van de roeivereniging de Waal en vanaf het begin betrokken 
bij de huisvestingsplannen voor onze vereniging. Dat heeft geresulteerd in een prachtig totaalplan aan de 
Oosterhoutsedijk. Een drijvend botenhuis hoort daarbij en is voor onze roeivereniging absoluut noodzakelijk. Niet 
voor niets dat alle burgerroeiverenigingen in Nederland in het stroomgebied van Rijn-IJssel en Waal zonder sluizen 
een drijvend botenhuis hebben. Allemaal een drijvend botenhuis. Gesprekken daarover met Rijkswaterstaat waren 
dan ook vanaf het eerste moment positief en het heeft geleid tot een vergunning voor een drijvend botenhuis in de 
Spiegelwaal. Ook de verkennende gesprekken daarover met de ODRN in oktober 2018 waren positief. Daarom 
geacht college, sluit ik af met het klemmende verzoek om met een motie een drijvend botenhuis in het 
bestemmingsplan ruimte voor de Waal op te nemen.  Extra voordeel daarvan is dat de lelijke loodsen waar de 
boten nu liggen kunnen worden gesloopt. En daar wordt Hof van Holland een stuk mooier van.  

Dank u wel. 

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 

Ik word in mei 92 jaar. In de laatste 3 jaar na het overlijden van mijn lieve man Han, had ik toch nog gelukkige 
momenten door zalig te kunnen roeien bij roeivereniging de Waal. De opvang, collegialiteit, waren in een woord 
fantastisch. Maar wat vind ik het onbegrijpelijk en ook onverantwoord dat er geen drijvende loods is. Dat gaat u 
toch hoop ik veranderen. Dan heb ik het vooruitzicht dat ik roeiend mijn honderdste verjaardag mag vieren.  

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 

Als voorzitter rond ik deze inspraak af. 

Als breed maatschappelijk georiënteerde vereniging neemt u als Raad een wijs besluit als u ons totaalplan op onze 
plek steunt. Dat betekent dat een monumentaal pand, een drijvende roeiloods, een zegen is voor de vereniging en 
dat een westelijk vrij terrein in de stadsontwikkeling opgenomen wordt. Nijmegen groeit, als Nijmegen roeit. Ik 
ben nog nooit zo kort van stof geweest.  

Einde videoboodschap 

 


